

## CONTENTS

### **Pedagogy and Psychology**

<b>Wang Xiaomei</b> Using Modern Technologies in Teaching Russian as a Second Language in China .....	5
--	---

### **Economic Sciences**

<b>Emua Abdul-Kadir</b> Implications of the Interest Rates Reduction for the Banking System of Ghana .....	9
<b>Flyugel L., Voronkova O.V.</b> Prospects for the British Business in the Russian Market .....	11
<b>Satalkina N.I., Terekhova G.I., Terekhova Yu.O.</b> Real Estate Valuation in Modern Conditions .....	13
<b>Voronkova O.V.</b> Development of Trade and Economic Relations between Russia and Iran .....	16
<b>Wu Songjie</b> The Need for the State Program to Support and Promote Russian Brands.....	18

## СОДЕРЖАНИЕ

### Педагогика и психология

<b>Ван Сяомей</b> Современные технологии обучения русскому языку как иностранному в Китае.....	5
--	---

### Экономические науки

<b>Эмуа Абдул-Кадир</b> Влияние политики ставок на банковскую систему Ганы.....	9
<b>Флюгель Л., Воронкова О.В</b> Перспективы организации Британского бизнеса на рынке России .....	11
<b>Саталкина Н.И., Терехова Г.И., Терехова Ю.О.</b> Особенности оценки недвижимости в современных условиях .....	13
<b>Воронкова О.В.</b> Развитие торгово-экономических отношений России и Ирана .....	16
<b>У Сунзе</b> Необходимость разработки государственной программы поддержки и продвижения российских брендов.....	18